
  NJFF Vestfold   

Protokoll styremøte 23.08.23 
Protokoll styremøte i NJFF Vestfold, onsdag 23.08.23, kl. 18.00-21.00 på Pukkestad. 

Eventuelt forfall meldes vestfold@njff.no 

Til stede: Alle, Bjarne Støtvig forlot møtet etter sak 43/23. 

Forfall:  

Referent: Øystein Rønning 

Medlemstall: 01.08.22: 4447. 01.08.23: 4476 (betalt).  

Økonomisk status pr 03.08.2023: Driftskonto: Kr.439 324,78 

Sparekonto: Kr.1 176 315,86. 

Saksliste:  
Sak nr.  Ansvarlig for oppfølging/ 

gjennomføring 

43/23 Gjennomgang av protokoll 12.06.23 
35/23 Orientering om at styremøter legges til pukkestad 
fremover, sendes sammen med dato for regionlagets 
årsmøte (egen sak under). 
36/23 mal for høringer om mudring. Kommer som egen sak 
under 
41/23 Høring feller og fangst, høringssvar sendt 
42/23 Eventuelt, Spørsmål om samling for fiskekontakter, 
svar til Borre JFF sendt 
Faktura for slaktekurs – egen sak følger 
 
 
Vedtak: 
Orientering tas til etterretning 
 

Alle 
 

44/23 
 

Økonomisk gjennomgang: 
Gjennomgang av mai/juni/juli. 
 
Vedtak: 
Orienteringer tatt til etteretning. 

Kasserer 
 
 

45/23 Orienteringssaker: 

• Tiltaksmidler til Tjølling JFF, Varildbekken 
Har fått midler fra både Statsforvalteren og MD 
(via sjøørretriket) til Tjølling JFF. Alle lokallag har 
fått mail fra fiskekontakt om de ønsker bistand til 
kartlegging av behov for restaurering. 
Henvendelsen fra Tjølling JFF resulterte i 
ovenstående. Løpende dialog med Tjølling JFF og 
vannområdekoordinator. Fiskekontakt og 1.vara 
har deltatt på samling med Sparebankstiftelsen, for 
å fortelle om Sjøørretriket. Resulterte i at NJFF 

 
Fiskekontakt 
Jaktkontakt 
Regsek 

mailto:vestfold@njff.no


side 2 

Vestfold har fått multimåleapparat på lån til bruk i 
prosjektet (verdi 70 000,-). 

• Jaktskyting hagle 3.aug 
11 til stede, med gode tilbakemeldinger. Flere som 
har kommet tilbake på trening etter kursene. 

• Introjaktene 
Introjaktene er nesten fulltegnet allerede. 
Jenteaktivitetene er veldig populære. 

• Ekstraordinært RS møte 29.aug om  - hva som skjer 
med de lokallagene som ikke følger vedtekts 
normen. Jan deltar. Kun en forening i Vestfold som 
eventuelt blir berørt av beslutningen. 

 
 
Vedtak:  
Orienteringer tas til etterretning. 
 

46/23 Høringsforslag til regelverk - Sportsfiske 
Forslaget er sendt til lokallagene 9.juni, med svarfrist 
15.august. Foreløpig ingen innspill. Forslaget er basert på 
svar fra tidligere innspillsrunde, så den inneholder ingen 
store overraskelser, og ser fornuftig ut. Det er nå åpnet for 
NM i flere konkurranser, bl.a. gjedde og abborfiske (som vi 
foreslo i forrige runde). Forslaget er vedlagt. 
 
Vedtak: 
Forslaget støttes. 
 

Alle 
 
 
 
 
 
 

47/23 Mal for høringssvar mudring. 
Forslag til mal for høringssvar med beskrivelse og 
henvisninger, er utarbeidet av regsek, med innspill fra 
1.vara (Kai). Forslaget er vedlagt. 
 
 
Vedtak: 
Forslaget vedtas. Vi sender malen ut til lokallag/lokale 
fiskekontakter med en henstilling til at den blir brukt lokalt, 
og at de kan ta kontakt med regionlaget ved behov for 
bistand. 
 

 

48/23 Årsmøtedato og andre planer for 2024. 

Styret bør sette en dato og et opplegg for neste årsmøte 

(mars 2024). I mange år har vi arrangert årsmøte og en 

tillitsvalgtsamling samtidig over to dager (fredag til lørdag). 

Det er kommet spørsmål om det kan være aktuelt å gå 

tilbake til årsmøte som en egen begivenhet (onsdag kveld), 

og eventuelt en tillitsvalgtsamling som en egen aktivitet, 

uavhengig av årsmøte datoen, der vi får tid til flere temaer, 

og mer fokus på sosialt samvær og saker som ikke 

behandles under årsmøte. 

 



side 3 

Styrets representanter oppfordres til å begynne 

planleggingen av neste års aktiviteter. Det vil bli 

behandling av første skisse til aktivitetsplaner og budsjett 

ved neste styremøte i oktober. 

Vedtak: 

Fortsatt samling fra fredag til lørdag, men med 

tillitsvalgtsamling fra fredag kveld inkludert middag, 

fortsetter lørdag morgen, med lunsj kl 12, for deretter å ta 

årsmøtet fra kl 13.00 til 15.00. Dato; 8-9.mars 

   

49/23 Faktura slaktekurs. 

Det er avholdt et møte mellom styreleder, regsek og 

internrevisorene den 20.juli. Der ble det besluttet å skrive 

et svar til instruktør for slaktekursene, med forslag til 

løsning. Sendt ut med kopi til hele styret. Det er foreløpig 

ikke kommet svar på denne. Det ble og besluttet en 

henvendelse til Jaktkontakt med oppsummering av 

saksgangen og to spørsmål vi ønsket redegjort for. Sendt ut 

med kopi til hele styret. Det er heller ikke kommet svar på 

denne foreløpig. 

Innkommet forslag: 

Saken er godt belyst i mailer til alle medlemmer i styret. De 

som ville komme med innvendinger og kommentarer til 

saken har hatt muligheten til det. Jeg ber derfor om at vi 

går direkte, uten videre diskusjon, til avstemming på få 

følgene: 

Saken avsluttes med de forslag som framkom mellom 

styreleder, regsek og internrevisor den 20. juni d.å. 

Det åpnes ikke for diskusjon i møtet. Eventuelt protokoll 

tilførsel må fremmes skriftlig under møtet. 

Vedtak: 

Forslag til vedtak ble vedtatt. 

 

   

50/23 
 

Eventuelt: 
Utbetaling til instruktør for to slaktekurs, håndteres ved 
leder og regsek. 
 
Friluftslivets uke 2-10.sept. Vi har normalt hatt stand under 
arrangementet. Ove stiller sammen med Kai og Marie. 
Bestille brosjyrer. 
 

 

 



side 4 

Styremøtedatoer: 11.jan, 8.feb, 8.mars, 19.april, 24.mai, 12.juni, 30.aug, 18.okt, 13.des, 24.jan, 

6.mars. 

Årsmøte dato: 8-9.mars 

 


